
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 

Elnökségi közlemény 
 
 
 

 

A 2017. szeptember 5-én, az autósporttal foglalkozó internetes felületeken megjelent és 

Kovács József sporttársunk által jegyzett nyílt levéllel összefüggésben tájékoztatom az 

MNASZ tagszervezeteit és a rallye versenyzőket, hogy sporttársunk nyílt levele nem az 

Elnökség álláspontja. 

Természetesen abban az esetben, ha sporttársunk szükségesnek tartja, hogy az általa 

felvetett kérdések közül bármelyiket az Elnökség tárgyalja, azt elnökségi tagként sikerrel 

kezdeményezheti, ezidáig azonban ilyenre nem került sor.  

 

Budapest, 2017. szeptember 6. 

 

 

Oláh Gyárfás 
Az MNASZ elnöke 

 


